



Venus Training Chair • 傲悦培训椅

Agile and Flexible for Adapted Workplace Transitions

To fulfill the ever-changing needs of various training settings, simple transitions for multiple layouts are vital to achieve the best performance. The Venus training chair has a built-in writing tablet and castors, allowing you to easily switch from simple training lecture, group discussion to brainstorming activities. It is a flexible solution for training rooms, small group discussions and meeting areas.

敏捷灵活 变换空间

为了满足各种培训形式不断转变的需求,我们需要更多灵活的培训设置,以实现简单快速的培训布局转换,以达至最佳培训效果。 傲悦培训座椅内置的写字板与滚轮配置方便您自由转换布局,轻松创建一个从个人培训团队研讨到团队头脑风暴互换的动态空间。 傲悦培训座椅为培训室、小组讨论和会议区域提供一个便捷灵活的解决方案。



Breathable Back Design 透气椅背设计



Active Seating 贴合身形的座椅



360° Rotatable Writing Tablet 360 度可旋转的写字板



Built-In Cup Holder 内置贴心杯架



Additional Storage 增设储物空间

Breathable Polymer Back Design

Polymer seat back allows bodies to breath while drying additional moisture.

诱气椅背设计

椅背采用柔韧透气冲孔的工程塑胶材质,使空气流通顺畅让您体感爽舒。

Active Seating

With its polymer back and a contoured seat that adjusts to body movement, Venus distributes weight and soothes pressure points.

贴合身形的座椅

傲悦培训座椅采用柔韧的工程塑胶材质和贴合身形的缓冲支撑,更加适应了身体的移动,分 散重量和缓解压力点,让您久坐不累。

Adjustable Writing Tablet

Adjustable writing tablet turns at ease, allowing you to always take notes.

可旋转的写字板

360度可旋转的写字板在任意位置都可以使用,让工作变得轻松,您随心随记,使办公变得轻松便捷。

Built-In Cup Holder

A cup holder has been conveniently built-in, allowing you to store drinks during the workday.

内置杯架

内置便利的杯架,可让您在工作时存放饮料。

Additional Storage

Built-in base tray allows for additional storage for personal items.

增设储物空间

座椅底部置储物架,可存放个人物品,额外增加储物空间。

Material Option 物料选择

Seat Fabric 座椅布料



Dark Grey H-C02 深灰



Tangerine H-C05 柑橘



Olive Green H-C04 橄榄绿



Royal Blue H-C03 宝蓝



Black H-C01 漆黑



Grey 灰色



Black 黑色

Remark 备注:

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card of actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差误,因此以色卡或真实样本为准。



Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海 Tel: (86) 21 6278 8888

Hong Kong 香港

Tel: (852) 2828 6888

Beijing 北京 Tel: (86) 10 8521 7588

Tel: (65) 6817 8750

HNI Singapore 新加坡

Guangzhou 广州 Tel: (86) 20 3892 2422 Shenzhen 深圳 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300 Dongguan 东莞 Tel: (86) 769 8203 1111

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 Tel: (86) 800 820 6073 Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 Tel: (852) 2828 6000